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Närvarande: Malin Nyström, Erik Sandgren, Johnny Tuoma, Sara Granström  
 
Mötet öppnas 
 
Val av justerare: 
 
Godkännande av dagordning 
Godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Ordförandes rapport 
 
Ekonomiska rapporter 
 
Uppdrag från årsmöte 
 
Våra lag och ledare 
Malin har hittills fått in 27 svar på enkäten som hon skickat ut till samtliga lag. Överlag 
har responsen varit väldigt positiv och de flesta är nöjda med hur det fungerar i de olika 
lagen. Återkoppling kommer att ske i de fall där frågetecken uppkommit.  
 
Avtalet med A-lagstränaren är skrivet och klart. 
 
A-laget är kvar i division 2, om de ska fortsätta spela där eller gå ner till division 3 är en 
dialog som måste föras med laget. Frågan måste tas upp och utvärderas för att kunna 
avgöra vilken serie som det ska anmälas till. Förslaget är att vi bjuder på middag på 
Laponia den 25/2 kl.18.00, då det är match mellan Skellefteå och Luleå, och tar upp 
frågan då.  
 
Den 25/2 kl.18.00 kommer det att hållas föräldrautbildning, plats är ännu inte klar, där 
de hålls en föreläsning om föräldrarollen i ett lag. Inbjudan till denna utbildning skickas 
ut från lagledarna inom kort.     
 
Fastighet: 
Förfrågan om att köpa in uppdaterad städutrustning tas upp, vi beslutar att detta 
behöver ses över och ordnas. Johnny tar på sig att fixa detta. 
 
Vi behöver också fixa en ny skruvdragare, Johnny tar på sig att fixa detta.   
 
Ljudet behöver ses över, Erik pratar med Linus på Elon och kollar om vi kan få en offert.  
 



Stekbordet och korvvärmaren behöver ses över då det förstnämnda strular och det 
andra är ur funktion. Erik kollar var man kan få tag på dessa.  
 
Kommunsamarbete: 
 
Försäljning/ Lotterier: 
Försäljningen av hockeylotter är igång för samtliga lag.  
 
Inför nästa säsong planerar vi att höja priserna i kiosken då priset på inköpen är högre.  
 
Sponsorer:  
Vi har fått förfrågan från Coop om vi vill göra våra inköp från dem istället för Ica. De vill 
då ge oss 5% på alla inköp samt att de vill sponsra med pengar. De vill då få sätta 
klistermärken på hjälmarna och lite annat. Om vi ska godta detta erbjudande eller inte 
är en fråga vi kommer att lyfta igen när vi kollar över hur våra tidigare avtal ser ut.  
 
Tanja Jakobsson tar på sig att vara sponsoransvarig för föreningen.  
 
Ansvarsfördelning förening: 
Inför kommande säsong behöver vi se över posterna i styrelsen och vilka som kommer 
bli kvar. Vi behöver ny ordförande och mest troligt också ny administratör samt att det 
ska finnas representanter från samtliga lag i styrelsen.  
 
Förfrågan om att uppdatera dokument gällande ungdomslagens uppgifter på A-
lagsmatcher och värdegrundens handlingsplan har inkommit. Vi har ännu inte sett över 
dessa, utan det kommer ske i sinom tid.  
 
Övriga Frågor:  
 
Nästa styrelsemöte: 
Sker efter överenskommelse i styrelsens Messenger-grupp.  
  


